

2012华东国家级低碳交通及新能源汽车展览会 免费赠送参观门票

2012华东国家级交通及新能源汽车展览会（<http://www.ditanjiaotong.org>）将于2012年9月20日-22日在江苏昆山隆重举办，届时将有300余家展商现场展示，超过1000件新科技产品首次露面，欢迎您的采购、代理、合作洽谈。现在免费索票专线：010-56105081。

以下为电子版门票，参观观众亦可持打印版门票直接入场参观（免费）。



The graphic is a promotional ticket for the 2012 China Low-Carbon Transport and New Energy Vehicles Exhibition in Kunshan. It features a red header with the contact number 010-56105075. The main title is '2012 中国低碳交通及新能源汽车展览会 (昆山)' with the English translation '2012 China Low-Carbon Transport and New Energy Vehicles Exhibition (Kunshan)'. The logo for CILE (China International Low-Carbon Industry Exhibition) is on the right. The event details are listed: Time: 2012年9月20日-22日 (Date: 20th Sep - 22nd Sep 2012), Location: 昆山花桥国际会展中心 (Add: Kunshan Huaqiao Exhibition). A list of industry-known companies is provided: 威图、特维玛、伏派、南车、北车、阿尔斯通、中城等. A row of six small images shows various exhibition scenes. At the bottom, a note states: '此门票一票两用，凭此票可免费入场参观北京和昆山两届展会；凭此票参展的企业，可申请500元参展补贴。'

本次活动预计来自全国超过2万专业观众莅临现场参观采购。主要辐射华东及长江三角洲地区。另有最后6个标准展位（9平方米）可供预定。欢迎新型交通及新能源汽车产品企业与会展示推广。预定专线：13366745071。

原文地址：http://www.china-nengyuan.com/exhibition/exhibition_news_37854.html